
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 13. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 683
Vil ministeren give en aktuel orientering om togdriften på Svendborgbanen, herunder for
tiden siden Arriva overtog driften af banen, og redegøre for om Arriva overholder sine
kontraktlige forpligtelser? Og vil ministeren kommentere, hvorfor der ifølge artiklen ”Skarp
kritik af Arriva: Togene går overhovedet ikke til tiden” fra Fyns Amts Avis den 13. juli 2021
kan være så stor og helt forskellig opfattelse af, om togdriften kører tilfredsstillende eller
ej, og om ministeren mener, der er initiativer, der bør tages og i bekræftende fald hvilke?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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